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RADEK VONDRÁČEK: VYMAHATELNOST PRÁVA 

V ČESKÉ REPUBLICE JE NÍZKÁ

Vymahatelnost práva je jedním z hlavních ukazatelů 
toho, jak je na tom právní řád každého státu. Bohužel 
v případě naší země není situace v této oblasti nijak 
lichotivá. 

Nejvíce si to jako právník uvědomuji, kdykoli jsem nu-
cen vysvětlit nějakému cizinci, co všechno musí člověk 
v ČR podstoupit, než se domůže svého nároku. Kolik 
ho to bude stát a jak dlouho si bude muset na výsle-
dek počkat. Důvodů, proč tomu tak je, je hned několik. 
Svou vinu nesou četné a často nepřehledné zákonné 
předpisy, které jsou výsledkem chaotického legislativ-
ního procesu ovlivněného neustálými politickými střety, 
aktuální poptávkou po rychlých, v televizi dobře vypa-
dajících řešeních. A nakonec celkovou nekoncepčností 
přijímání různých zákonů včetně oněch „populárních“ 
absurdních přílepků.  Chceme-li s vymahatelností práva 
něco udělat, musíme skoncovat s přijímáním nekon-
cepčních nepřehledných zákonů na základě politické 
poptávky a zájmů některých skupin lidí.

Soudci musí být motivováni k nalézání skutečné spra-
vedlnosti a k vyššímu zájmu o lidské osudy. Politické 
špičky musí jít v dodržování zákonů příkladem. A platí, 
že by měla být dodržována nejen pravidla napsaná 
v zákonech, ale také ta, na která se tak nějak pozapo-
mnělo - pravidla slušného chování a spolužití.

Do politické sféry jsem se rozhodla jít proto, že 
cítím povinnost zabránit nezodpovědným lidem 
v další devastaci naší země. Chci se orientovat 
hlavně na zemědělství a s ním související 
životní prostředí. Také chci v politice více uplat-
nit ženský pohled na svět.

ZEMĚDĚLSTVÍ

Oproti roku 1990 objem zemědělské 
výroby v celé její struktuře poklesl. Na 
venkově ubylo pracovních míst a doprav-
ních spojení s blízkými městy. Venkov 
se vylidňuje, protože lidé se raději 
stěhují do měst, kde tuší lepší možnosti 
uplatnění. Na kvalitní zemědělské 
půdě vyrůstají podniky a supermarkety. 
Současný stav zemědělství je dlouhodobě 
neuspokojivý a jeho změny jsou nezbytné. 
Proto mne oslovil i program hnutí ANO, 
kde je jako cíl vytyčeno dosažení úplné 
soběstačnosti v základních potravinách (ze 
současných cca 70 %). Tím se zajistí dostatek 
kvalitních a bezpečných potravin pro nás, 
české občany. Snížením DPH na 10 % bude 
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dosaženo zlevnění potravin a zvýší se prodej.  Je toho 
mnohem víc, ale tohle je cesta dopředu.

ŽENSKÝ PRVEK V POLITICE

Česká politika postrádá ženský prvek, což je na 
ní bohužel znát. Pokud bych se mohla řídit Biblí, 

řekla bych, že Bůh stvořil člověka jako muže 
a ženu. Nestvořil muže a ženu, ale člověka. 
Proto ani politika není to, čemu by se měla 
žena vyhýbat.  Pravdou je, že žena cítí 
své společenské poslání v něčem jiném 
než muž. Má jiné vlastnosti, které mužům 
chybějí. Už se ale nemohu dívat na to, 
co naši politici (z 80 % muži) s naší zemí 
provedli. My ženy chceme mít ve všem 

jasno. Ve spolupráci s kolegyněmi a s pod-
porou kolegů z hnutí ANO jsem připravena 

cílevědomě a vytrvale prosazovat naše návrhy, 
aby cesty k výsledku byly cestami dohod, vzá-
jemné tolerance a ohleduplnosti. Každý musí 
začít u sebe a uvědomit si, že politika musí 
sloužit lidem. Těm lidem, kteří politiky volí.



KANDIDÁTI PRO ZLÍNSKÝ KRAJ

 Radek
 Vondráček

1. Právník, sportovec a moravský patriot. Znalosti
problematiky Zlínského kraje čerpá z desetileté 
advokátní praxe a společenského života v Kroměříži.

Proč jdu do politiky?

„Je to má občanská sebeobrana. Nedokážu již 
déle snést pocit, že o osudu této země, o mně 
a mých dětech rozhoduje skupina jedinců ze 
zákulisí.”

 Margita
 Balaštíková

2. Ředitelka známého Hřebčína Napajedla, majitelka 
a cvičitelka několika koní, žena, matka.

Proč jdu do politiky?

„Cítím povinnost bránit nezodpovědným lidem 
v další devastaci naší země a také proto, aby 
nechyběl v politice ženský pohled na svět.”

 Pavel
 Volčik

3. Lékař, odborný neurolog, člen zastupitelstva města 
Vsetín.

Proč jdu do politiky?

„Ve své profesi i působením v komunální politice 
jsem získal řadu zkušeností, které bych rád dále 
zúročil a tím se aktivně a odpovědně podílel na 
změně současného stavu politiky.” www.facebook.com/anotohlejezlinsko

4. Ing. Vladimír Zejdl: 55 let, Staré Město. Krizový manažer
 
5. Mgr. Jiří Veselý: 38 let, Otrokovice. Specialista IT
 
6. Ing. Pavel Hájek: 43 let, Zlín. Podnikatel
 
7. Ing. Roman Heinz: 32 let, Sehradice. Konstruktér
 
8. Lubomír Bocheza: 55 let, Kroměříž. OSVČ
 
9. Lenka Vičarová: 53 let, Rožnov pod Radhoštěm. Ředitelka
 
10. Ing. Jiří Plášek: 33 let, Sehradice. Konstruktér - technolog
 
11. Martina Hulínová: 22 let, Zlín. Studentka
 
12.  PhDr. Mgr. František Sába, MPA: 58 let, 

Valašské Klobouky. Podnikatel
 
13. MUDr. Pavol Skalka: 52 let, Vizovice. Lékař

14. Ing. Helena Lepciová: 49 let, Zlín. Ředitelka
 
15. Otto Walter: 58 let, Vsetín. Jednatel
 
16. Ing. Vladimír Boráň: 61 let, Kunovice. Ředitel
 
17.  Ing. Tomáš Filip: 46 let, Valašské Meziříčí. 

Vedoucí odboru investic
 
18. MUDr. Karel Pavelka: 44 let, Napajedla. Lékař
 
19. Ing. Karel Polák: 61 let, Traplice. Vývojový pracovník
 
20.  Ing. Julie Škrabánková: 43 let, Leskovec. 

Obchodní zástupkyně
 
21. MUDr. Jiří Javora: 40 let, Kroměříž. Lékař
 
22.  Ing. Lenka Střálková: 45 let, Rožnov pod Radhoštěm. 

PR specialistka



Roman Šebrle (sporto-
vec): Nikdy jsem neměl 
potřebu a chuť podpo-
řit politickou stranu, ale 
nyní je taková doba, že 
to nelze přehlížet. Proto 
chci podpořit ty, kteří 
to opravdu nejen myslí, 
ale i dělají nezištně. I na 
základě toho, co všech-
no dobré je za Andre-
jem Babišem vidět, tak 
budu rozhodně volit 
hnutí ANO.

Robert Změlík (majitel 
Starlife): Konečně mohu 
jít k volbám s tím, že 
jdu volit přesně to, co 
chci a co vidím po roce 
sledování aktivity hnutí 
ANO. Budu tyto myš-
lenky, které jsou opravdu cestou k lepšímu životu, 
plně podporovat, a to v celém širokém spektru 
všeho toho, co je potřeba v naší zemi zlepšit. 
Hlavně heslo „Nebudu krást, nebudu lhát a budu 

pro vás pracovat“ je 
něco, co Andrej Ba-
biš opravdu umí splnit 
a naplnit.

Šárka Kašpárková (bý-
valá sportovkyně): Nej-
sem spokojená s tím, co 
se u nás v politice dlou-
hodobě děje. A hlavně 
jako matka, která má 
doma dítě a vidí, co ho 
tady v budoucnu čeká, 
chci pro něj lepší bu-
doucnost. Protože chci 
dál žít v naší zemi, budu 
volit hnutí ANO a budu 
dále podporovat inici-
ativy za lepší budouc-
nost pro nás všechny.

Další podporovatelé 
hnutí ANO: Radim Van-
čura (generální ředitel Student Agency), Janis 
Samaras (generální ředitel Kofoly), Ondřej Synek 
(sportovec), Vladimír Růžička (hokejový trenér), 
Dalibor Janda (zpěvák).

HNUTÍ ANO PODPORUJE ŘADA ZNÁMÝCH OSOBNOSTÍ


